
 

 

 

 ישיבת וועדת התקשרויות  15מס' פרוטוקול 

  14/10/2020מיום 

 נוכחים:
 , יו"ר ועדת התקשרויות, מהנדס המועצהסלאבן פנוביץ'

  , חברת וועדהגלית דמארי סקורקה, יועמ"ש למועצה     
 , חבר וועדה רמי אומיד, גזבר המועצה    
 

  מטרת הישיבה:

 פרויקט אולם  תכנון: עבור הפנייה נוסח אושר, 14/20 רוטוקולפ לפי 03.09.2020: ביום              

 גדרה.  -ספורט              

 .הזוכה על  ולהחליט המחיר הצעות את לבחון מנת על התכנסה הועדה             

 :מציעים 5-ל פנייה נעשתה 23/07/2020 בתאריך

 מ"מע כולל לא ₪ 230,000 -"פוגל שוהם" .1

 ₪ לא כולל מע"מ  250,000 -לים בע"מי. מולכו אדריכ .2

  מ"מע כולל לא ₪ 250,000 – יפתח חיינר .3

  מ"מע כולל לא ₪ 245,000 -אדריכלים 5וי  .4

  ₪ לא כולל מע"מ  500,000 -דוד נופר .5

 
 : החלטת חברי הועדה

 . שהוצעה מהצעת המחיר הנמוכה ביותר 15,000בגבוהה  "5וי "שהגישו  מחירה הצעת

מרוצה מניסיונם בתכנון אולם הספורט  המהנדסלמרות הפער הנמוך בין ההצעות, 

 והקאנטרי בגדרה ועל כן, ממליץ לבחור בהם. 

 אדריכלים".  5עדה מאשרת פה אחד את חברת "וי הובהתאם לאמור, 

 

 

__________________               __________________               ___________________            

 דרמי אומי             עו"ד גלית דמארי סקורקה,          מהנדס המועצה, לאבן פנוביץ'ס

 , חבר זבר המועצהג                , חברההיועצת המשפטיתקשרויות            יו"ר ועדת הת       

 
 

                                                                :                                                              העתק
 יואל גמליאל, ראש המועצה 

 ליאור מדהלה, מנכ"ל המועצה
 משתתפים


